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Protokół Nr XXXIX/23 
z XXXIX Sesji 
Rady Powiatu w Olsztynie 
w dniu 31 stycznia 2023 r. 
 
Początek posiedzenia        - godz. 1000 
Zakończenie posiedzenia       - godz. 1045 
Spośród 25 radnych ustawowego składu rady obecnych było   - 24 
 
 
Pkt 1. Otwarcie Sesji. 
 
 Pan Jerzy Laskowski, Przewodniczący Rady Powiatu, otworzył XXXIX Sesję Rady 
Powiatu w Olsztynie. Następnie powitał wszystkich zebranych na sesji. W sesji uczestniczyło 
24 radnych, co wobec 25 osobowego składu Rady stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 
do protokołu, lista obecności pracowników Starostwa stanowi załącznik nr 2 do protokołu, 
lista obecności gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
Radni, którzy usprawiedliwili swoją nieobecność:  
- Waldemar Jodko. 
 Pan Jerzy Laskowski wspomniał zmarłego pana Herberta Monkowskiego – działacza 
społecznego, byłego prezesa Stowarzyszenia Byłych Mieszkańców Powiatu Olsztyńskiego 
w Niemczech.  

Pan Przewodniczący odczytał skróconą informację o ochronie danych osobowych 
przypominając, iż administratorem danych osobowych jest Starosta Olsztyński (Pl. Bema 5, 
10-516 Olsztyn). Poinformował, że dane osobowe przetwarzane są w celu niezbędności takiego 
działania do wykonania zadania realizowanego w interesie publicznym lub w ramach 
sprawowania władzy publicznej powierzonej administratorowi (art. 6 ust. 1 lit. e RODO), 
w związku z realizacją zasady dostępu do informacji publicznej - poprzez utrwalanie 
i transmitowanie obrad Rady Powiatu w Olsztynie. W trakcie przetwarzania danych osobowych 
przysługuje prawo dostępu do swoich danych osobowych. W związku z przetwarzaniem 
danych osobowych, w przypadku powzięcia informacji o nieprawidłowym przetwarzaniu tych 
danych, osoby, których dane są przetwarzane mają prawo do wniesienia skargi do organu 
nadzorczego – Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych. Nagrania z transmisji 
udostępniane są w: Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Powiatu 
Olsztyńskiego. Znajdujące się na nagraniach dane osobowe przetwarzane są zgodnie 
z obowiązującymi przepisami prawa, a następnie archiwizowane, zgodnie z jednolitym 
rzeczowym wykazem akt organów powiatu i starostw powiatowych. Szczegółowe informacje 
na ten temat są zawarte w klauzuli informacyjnej: w Biuletynie Informacji Publicznej, 
na stronie internetowej Powiatu oraz przed wejściem do sali obrad. 
 Pan Przewodniczący poinformował, że Sesja została zwołana w trybie art. 15 ust. 7 
ustawy o samorządzie powiatowym, który przewiduje, że na wniosek Zarządu lub co najmniej 
1/4 ustawowego składu rady powiatu przewodniczący zobowiązany jest do zwołania sesji 
w ciągu 7 dni od dnia złożenia wniosku. Przewodniczący poinformował, iż w dniu 24 stycznia 
2023 roku wpłynął wniosek Zarządu Powiatu w Olsztynie w sprawie zwołania sesji.  

Pan Jerzy Laskowski przypomniał, że zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym zmiany do porządku obrad wprowadzić może Rada Powiatu bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady (co w wypadku Rady Powiatu w Olsztynie 
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wynosi 13 głosów), z tym że przy sesji zwołanej w trybie art. 15 ust. 7 dodatkowo wymagana 
jest zgoda wnioskodawcy – Zarządu Powiatu. 
W przypadku propozycji zmian w porządku obrad poddaje się każdą propozycję osobno pod 
głosowanie – bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady Powiatu. 
Po przegłosowaniu wszystkich propozycji Przewodniczący odczytuje porządek obrad wraz 
z przegłosowanymi zmianami.  
 Pan Jerzy Laskowski poinformował, że porządek obrad przesłany został mailowo 
w materiałach na sesję (porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
 Pan Przewodniczący zapytał, czy są wnioski w sprawie zmian w porządku obrad? 
Radni nie zgłosili propozycji zmian w porządku obrad.  
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Realizacja budżetu Powiatu na rok 2023 

 podjęcie uchwały (druk nr 290). 

3. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2023-2037 

 podjęcie uchwały (druk nr 291). 

4. Funkcjonowanie szpitali powiatowych 

 podjęcie uchwały (druk nr 292). 

5. Zamknięcie obrad Sesji.  

 
 
2. Realizacja budżetu Powiatu na rok 2023. 
 
 Pan Jerzy Laskowski poprosił wnioskodawcę o przedstawienie i uzasadnienie zmian 
w uchwale zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2023 rok. 
Pan Przewodniczący poprosił pana Starostę o zabranie głosu.  

Pan Andrzej Abako przedstawił radnym uzasadnienie do zmian w uchwale w sprawie 
budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2023 rok. Pan Starosta powiedział, że zwołanie 
nadzwyczajnej sesji spowodowane jest tym, że trzeba wprowadzić środki, które Powiat 
otrzymał w roku 2023, a których nie otrzymał w roku 2022 od Marszałka Województwa na 
zadanie „Przebudowa drogi powiatowej nr 1430N od skrzyżowania z drogą powiatową 
Nr 1449N przez m. Barczewko do m. Barczewo (DK 16). Marszałek przekazał tylko część 
środków do faktury, która została już wystawiona. Natomiast dopiero na początku roku 2023 – 
13 stycznia wpłynęły środki finansowe, które mogą być przekazane wykonawcy 
po wprowadzeniu do budżetu, a może dokonać tego Rada Powiatu. Powiat musi opłacić fakturę 
do dnia 5 lutego. Dodatkowo zachodzi konieczność wprowadzenia nowego paragrafu 4580 
„pozostałe odsetki” – z kwotą 39 zł. Dodatkowo zachodzi konieczność zmiany nazwy zadania 
realizowanego z Polskiego Ładu. Do tej pory zadanie nazywało się Powiatowo-Gminne 
Centrum Edukacji Muzycznej, a chcemy żeby zadanie to nazywało się – „Budowa Centrum 
Kultury i Edukacji Muzycznej w Wadągu jako przeciwdziałanie negatywnym skutkom 
społecznym po pandemii COVID-19 – Etap I”. Jest to podyktowane tym, że pomimo opinii 
prawnej, która jest na granicy balansu, że można byłoby realizować to zadanie jako 
„powiatowo-gminne”, Powiat woli w tym etapie pozyskiwania środków realizować to zadanie 
jako sam Powiat Olsztyński. Aktualnie Powiat jest w trakcie podpisywania porozumienia 
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z gminą Dywity dotyczącego przekazania gruntów oraz deklaracji przekazania 1 mln złotych 
na budowę centrum. W wyniku wprowadzonych zmian dochody i wydatki zwiększą się o kwotę 
611.477,40 zł. Deficyt budżetu pozostaje bez zmian i wynosi 25.580.413 zł. Pan Starosta 
poprosił radnych o przyjęcie projektu uchwały.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej Pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu 
Powiatu Olsztyńskiego na 2023 rok. 

Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pan Marian Piwcewicz odniósł się do zadania polegającego na budowie Centrum 

Kultury i Edukacji Muzycznej w Wadągu. Radny powiedział, że jego zdaniem fikcją są plany 
polegające na tym, że będą się tam zjeżdżali ludzie ze wszystkich gmin i będą tam 
organizowane imprezy. Pan Piwcewicz powiedział, że w każdej gminie funkcjonuje gminny 
ośrodek kultury. Radny powiedział, że Powiat wchodzi w kolejną inwestycję, której finał jest 
bliżej nieokreślony. Są czasy kryzysu. Radny powiedział, że nie tylko chodzi o wybudowanie, 
ale ważne są także potem koszty utrzymania. Pan Piwcewicz nawiązał do przejętego przez 
powiat budynku Synagogi w Barczewie, do przejętego obiektu w Biskupcu. Radny zaznaczył, 
że w m. Wadąg jest inny obiekt, który zajmuje się podobną tematyką typu szkoleniami, 
imprezami. Pan Piwcewicz nawiązał do p. Cieplińskiego – Dyrektora Powiatowej Szkoły 
Muzycznej. Radny zapytał, czy pomimo objęcia stanowiska dyrektora Olsztyńskiej Filharmonii 
pan Ciepliński jest nadal dyrektorem powiatowej szkoły? Radny nawiązał do planowanej 
inwestycji i jej powiązania z realizowaniem negatywnych skutków po pandemii COVID-19. 
Pan Piwcewicz powiedział, że po pandemii minęło prawie 3 lata i już o niej zapomniano. Radny 
zaznaczył, że jest potrzeba powstania ośrodków psychologii dziecięcej i dorosłej. Zdaniem 
Pana Piwcewicza Powiat powinien skupić się na zakończeniu inwestycji dotyczącej szkoły 
w Olsztynku. Nawiązując do planowanej inwestycji w Wadągu radny powiedział także o braku 
połączenie strony wschodniej z Olsztynem w wyniku braku obwodnicy północnej Olsztyna. 
Zdaniem radnego Powiat powinien przede wszystkim skupić się na tych inwestycjach, w tym 
inwestycjach drogowych. Pan Piwcewicz wspomniał także o inwestycji w szpitalu w Biskupcu, 
i tego, że cały budżet, który był zabezpieczony na realizację ZIT-ów został przesunięty 
na realizację inwestycji w Biskupcu. Radny wypowiedział się także na temat inwestycji 
w Smolajnach. Radny powiedział, że jest to fantasmagoria. Pan Piwcewicz zaapelował 
do Zarządu, że trzeba się zastanowić nad realizacją inwestycji. Radny powiedział, 
że wiadomym jest, w jakich czasach aktualnie funkcjonujemy i wiadomo, że jest źle. 
Nie wiadomo kiedy kraj wyjdzie z zapaści gospodarczej, nie wiadomo także kiedy otoczenie 
wokół Polski się uspokoi i nastąpi stabilizacja. Radny powiedział, że w związku z powyższym 
należy oszczędnie postępować i zastanowić się nad inwestycją w Wadągu.  

Pan Stanisław Trzaskowski zwracając się do Zarządu zapytał, czy były analizy etapów 
budowy, planów budowy tego centrum. Radny powiedział, że nie wie, czy wraz z nazwą nie 
zmienia się sama koncepcja budowy. Wcześniej mówiono, że inwestycja ma być realizowana 
ścieżką „zaprojektuj i wybuduj”. Tą metodą ma być wybudowany stan surowy zamknięty. 
Radny dopytał, czy takie etapowanie jest bezpieczne? Czy nie można tak zaprojektować, żeby 
pierwszy etap był etapem zamkniętym, czyli przekazanym do użytkowania? Radny powiedział, 
że teraz mamy wielką niewiadomą, w postaci tego, co będzie po tym pierwszym etapie. Pan 
Trzaskowski powiedział, że być może Zarząd już wie, co będzie po tym etapie, i jakie będą 
źródła finansowania tej inwestycji? 

Pan Andrzej Abako odpowiadając na pytanie Pana Piwcewicza powiedział, że radny 
wprowadza w błąd mieszkańców Powiatu Olsztyńskiego, gdyż żaden Starosta nigdy nie był 
przeciwko budowie obwodnicy Olsztyna. Obwodnica powinna powstać na terenie 
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umożliwiającym mieszkańcom lepszy wjazd do miasta Olsztyn. Starosta powiedział, że nie 
zgadza się z wypowiedzią radnego praktycznie w całości, gdyż zadania są realizowane dla 
mieszkańców powiatu, dla dzieci, najzdolniejszej młodzieży, która się uczy w szkole 
muzycznej tj. ponad pół tysiąca dzieci. Zdaniem pana Abako należy stwarzać warunki do tego, 
żeby najzdolniejsza młodzież mogła się uczyć. Pan Starosta powiedział, także, że nie zgadza 
się z opinią radnego, że pieniądze wydane na blok operacyjny były źle wydane, gdyż blok 
operacyjny ratuje życie mieszkańcom powiatu olsztyńskiego. Ratuje ich od tego, co było w tym 
szpitalu, czyli zapaści, bo obiekt przez wiele lat był nieremontowany. Blok operacyjny to „serce 
szpitala”. Pan Starosta powiedział, że nie zgadza się z opinią radnego, że kraj jest w kryzysie, 
bo ogólny odczyt jest taki, że kraj jest w rozkwicie. Problemy, które się pojawiają 
są problemami przejściowymi.  

Odnosząc się do pytań radnego Trzaskowskiego Pan Starosta powiedział, że można było 
zastanowić się nad budową jednego budynku, ale warte rozważenia jest to, czy w trakcie 
realizacji kolejnych etapów Powiat otrzyma środki finansowe na pozostałe budynki. Pan 
Starosta powiedział, że ma, co do tego duże wątpliwości. Wniosek Powiatu został wyjątkowo 
dobrze oceniony przez komisję oceniającą. Oceniono etap budowy jako budowę stanu 
surowego, czy to otwartego, czy zamkniętego. Pan Starosta powiedział, że skoro oceniający 
pozwolili na to, by budować w takiej formie I etap, to w założeniach, że gdy pojawią się kolejne 
pieniądze, to Powiat będzie mógł się ubiegać o kolejne pieniądze na budowę kolejnych etapów. 
Trwają oczekiwania na pieniądze z Unii Europejskiej. Już część z tych pieniędzy Marszałek 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego wynegocjował z Komisją Europejską. Za chwilę będą 
programy z zieloną energią, z całą otoczką energii odnawialnej, budowy pasywnych obiektów 
i ochrony środowiska. Kolejnym etapem budowy budynku w Wadągu będzie postawienie na 
pasywność tego budynku i pozyskanie środków finansowych, by budynek w eksploatacji 
kosztował jak najmniej. Kolejnym etapem budowy budynku będzie wykończenie 
i dostosowanie do szkoły muzycznej i hali widowiskowo-koncertowej. Budynki będą pełniły 
funkcję potrzebne przede wszystkim do rozwoju dzieci i młodzieży na terenie Powiatu 
Olsztyńskiego. Pan Starosta powiedział, że patrząc na struktury powiatów w Polsce, 
zdecydowanie mniejsze powiaty radzą sobie z posiadaniem takich obiektów tj. obiektami 
kultury. Pan Abako zapewnił, że i Powiat Olsztyński poradzi sobie z takim trudem utrzymania 
budynków, zwłaszcza, że utrzymanie będzie wspólne, po części z gminą Dywity. Pan Starosta 
powiedział, że nie widzi jakichkolwiek zagrożeń w tym, że budynek stanie, a potem samo 
zadanie nie będzie realizowane. Zdanie będzie realizowane w stanie ciągłym. Najważniejsze 
jest wykonanie dokumentacji, po jej wykonaniu Powiat będzie ubiegał się o kolejne środki do 
tych zadań. Pan Starosta powiedział, że środki finansowe są, a pozostaje jedynie kwestia 
uruchomienia tych środków przez odpowiednie instytucje, w których kompetencji są środki.   

Odnosząc się do pytań dotyczących pana Cieplińskiego – dyrektora szkoły muzycznej, 
który, po pozytywnej decyzji ministra Glińskiego został mianowany na stanowisko dyrektora 
Filharmonii Warmińsko-Mazurskiej, pan Starosta powiedział, że pan Ciepliński pracuje 
w Powiecie do końca marca (bo ma trzy miesiące wypowiedzenia). Pan Ciepliński będzie do 
końca marca pełnił funkcję dyrektora. Do tego czasu nie będzie wybrana osoba pełniąca 
obowiązki dyrektora. Konkurs na dyrektora będzie rozpisywany później, po to aby zazębić 
funkcjonowanie dyrektora w trybie od września. Konkurs będzie ogłoszony prawdopodobnie 
w czerwcu. Do tego czasu obowiązki dyrektora będzie pełniła jedna z zastępczyń pana 
Cieplińskiego. Pan Ciepliński jest więc do końca marca dyrektorem Powiatowej Szkoły 
Muzycznej w Dywitach.  

Pan Jerzy Laskowski przypomniał radnym, że budżet jest już uchwalony, a zmiany, 
które mają być wprowadzone dotyczą zmiany nazwy zadania.  

Pan Stanisław Trzaskowski powiedział, że skoro nazwa się zmienia, to chciałby 
wiedzieć, czy nic więcej się w tym zadaniu nie zmienia. Radny poprosił, by pan Starosta 
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przedstawił harmonogram finansowo-rzeczowy, czyli w jakich latach poszczególne etapy będą 
się odbywały, jak będzie wyglądała realizacja tej inwestycji, jakie są planowane źródła 
finansowania? 

Pan Marian Piwcewicz odnosząc się do słów pana Starosty odnośnie obwodnicy 
północnej powiedział, że starostwo nie blokowało tej inwestycji.  

Pan Jerzy Laskowski zwracając się do radnego powiedział, że teraz nie odbywa się 
rozmowa na temat obwodnicy północnej. Pan Przewodniczący powiedział, by radny 
wypowiadał się na dany temat, czyli na temat proponowanych zmian w budżecie.  

Pan Marian Piwcewicz powiedział, że odnosi się do słów, które wypowiadał Starosta. 
Wracając do tematu obwodnicy radny powiedział, że Powiat nie blokował obwodnicy, 
a przebieg zależał od władz gminy.  Odnosząc się do szpitala w Biskupcu Pan Piwcewicz 
powiedział, że nie blokował pieniędzy na szpital w Biskupcu, i nie twierdził, że jest to 
niepotrzebny, tylko radny mówił o tym, że wszystkie środki poszły na remont, co 
spowodowało, że stanęły sprawy drogowe. Były one potem realizowane, ale już za dużo 
większe pieniądze. Nawiązując do inwestycji w szpitalu pan Piwcewicz powiedział, że mamy 
teraz świetny obiekt w postaci sali operacyjnej, ale nie ma lekarzy.  

Pan Marcin Frączek radny nawiązując do 611 tys. powiedział, że jak dobrze sobie 
przypomina, to na sesji w dniu 18 grudnia w 2022 r. było powiedziane, że inwestycja została 
zakończona, a wszystkie zaległości do końca roku zostaną popłacone. Radny powiedział, że 
rozumie, że wtedy była już informacja o fakturze, która została wystawiona i o środkach, które 
były już na koncie. Pan Fraczek powiedział, że nie rozumie skąd pojawiła się teraz pozycja, 
inwestycja i taka kwota? Radny powiedział, że ma nadzieję, że nie są to jakieś prace dodatkowe, 
które wynikły po inwestycji. Pan Frączek poprosił o protokół odbioru tego odcinaka, kopie 
faktur i informacje, kiedy i jakie środki wpłynęły od marszałka na tą wypłatę.  

Pan Jerzy Laskowski powiedział, że rozumie, że radny chce te informacje otrzymać 
po sesji? 

Pan Marcin Frączek potwierdził, że oczekuje tych informacji po sesji.  
Pan Andrzej Abako odpowiadając na pytania radnego Trzaskowskiego powiedział, że 

Powiat skupia się na etapie II, czyli etapie budowy stanu surowego zamkniętego lub stanu 
surowego otwartego. Będzie to budowane w „opcji”, po to, aby wykorzystać wszystkie 
pieniądze, które Powiat otrzymał. Po wybudowaniu, czy w trakcie budowania będą realizowane 
dalsze cele związane z budową tego obiektu.  

Pan Stanisław Trzaskowski jeszcze raz poprosił o harmonogram finansowo-rzeczowy, 
czyli poszczególne etapy, koszt etapów i ich źródło finansowania oraz daty i lata.  

 
Ponieważ więcej głosów w dyskusji nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2023 rok. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy 
Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, Iwona Plaskota, 
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Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
PRZECIW (1) 
Marian Piwcewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Frączek 
NIEOBECNI (1) 
Waldemar Jodko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Budżetowej został przyjęty. 
 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2023 rok. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy 
Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, Iwona Plaskota, 
Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marcin Frączek, Marian Piwcewicz 
NIEOBECNI (1) 
Waldemar Jodko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXXIX/394/2023 zmieniającą 
uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2023 rok. 

Załącznik nr 5 
 
 
3. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2023-2037. 
 
 Pan Jerzy Laskowski poprosił wnioskodawcę o przedstawienie i uzasadnienie zmian 
w uchwale zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Olsztyńskiego na lata 2023-2037.  

Pan Andrzej Abako powiedział, że proponowana zmiana to wznowienie w wykazie 
przedsięwzięć wieloletnich zadania inwestycyjnego pod nazwą Przebudowa drogi powiatowej 
nr 1430 N od skrzyżowania z drogą powiatową Nr 1449N przez m. Barczewko do m. Barczewo 
(DK16) z kwotą 611.477,40 zł w celu opłacenia zobowiązań z tytułu wykonywanych robót 
budowlanych. Wnioskowana kwota 611.477,40 zł wpłynęła do budżetu Powiatu w dniu 
13.01.2023 r. i może być przekazana wykonawcy po wprowadzeniu do wieloletniej prognozy 
finansowej. Druga część dotyczy zmiany nazwy zadania. Zadanie zmienia nazwę na „Budowa 
Centrum Kultury i Edukacji Muzycznej w Wadągu”. W ramach zaproponowanych zmian 
deficyt na lata 2023 i 2024 pozostaje bez zmian. Pan Starosta poprosił o przyjęcie projektu 
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uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 
2023-2037.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2023-2037. 

Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
 
Ponieważ głosów w dyskusji nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 
2023-2037. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy 
Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, Iwona Plaskota, 
Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marcin Frączek, Marian Piwcewicz 
NIEOBECNI (1) 
Waldemar Jodko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Budżetowej został przyjęty. 
 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego 
na lata 2023-2037. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy 
Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, Iwona Plaskota, 
Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Marcin Frączek, Marian Piwcewicz 
NIEOBECNI (1) 
Waldemar Jodko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXXIX/395/2023 zmieniającą 
uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 
2023-2037. 

Załącznik nr 6 
 
 
4. Funkcjonowanie szpitali powiatowych. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił pana Starostę o przedstawienie i uzasadnienie 
proponowanego projektu uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela podmiotu tworzącego 
do składu Komisji konkursowej powołanej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko 
Zastępcy Dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

Pan Andrzej Abako przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Pan Starosta 
poinformował, że pani pełniąca funkcję zastępcy dyrektora szpitala w Biskupcu złożyła 
wypowiedzenie i w związku z tym trzeba przeprowadzić konkurs na to stanowisko. Nikt z kadry 
nie zgłosił się, by pełnić to stanowisko. Pan Abako powiedział, że Zarząd proponuje, by 
członkiem komisji, w imieniu Powiatu Olsztyńskiego była pani Iwona Zaworska, która 
odpowiada w starostwie za sprawy związane ze służbą zdrowia. Pan Starosta poprosił radnych 
o przyjęcie projektu uchwały.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Wiceprzewodniczącą Komisji Spraw Społecznych 
Panią Annę Klewiado o przedstawienie opinii komisji o projekcie uchwały.  

Pani Anna Klewiado powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pan Marian Piwcewicz powiedział, że członkiem Społecznej Rady w szpitalu 

w Biskupcu jest radny Zbigniew Szczypiński i w związku z powyższym zapytał, czy pan 
Szczypiński mógłby skomentować tą sytuację i przedstawić dlaczego była ta dymisja, jakie są 
kryteria w konkursie i priorytety w kontekście przyszłości szpitala.  

Pan Jerzy Laskowski powiedział, że to nie jest temat dyskusji, gdyż aktualnie 
dyskutuje się nad wyborem osoby do komisji. Pan Przewodniczący poprosił, by dyskutować na 
temat, który dotyczy powołania pani Iwony Zaworskiej w skład komisji konkursowej.  

Pan Marian Piwcewicz powiedział, że nie ma żadnych wątpliwości, co do komisji. 
Radny uważa, że przy tym temacie jest okazja do tego, żeby pewne rzeczy wyjaśnić.  

Pan Jerzy Laskowski powiedział, że nie może się nadziwić, że radny po tylu latach nie 
wie, co to jest sesja nadzwyczajna.  

Pan Zbigniew Szczypiński powiedział, że nie należy, aż tak się denerwować, gdyż sam 
na Komisji Spraw Społecznych też zadawał pytania związane z tematem, bo jest to temat 
wyboru zastępcy dyrektora szpitala. Radny poprosił pana Starostę, by odpowiedział, tak jak na 
Komisji, gdyż odpowiedź tam udzielona była satysfakcjonująca i wyjaśniła sprawę powołania 
komisji.  

Pan Andrzej Abako powiedział, że wybieramy członka komisji konkursowej. Pan 
Starosta podziękował, że Komisja Spraw Społecznych wsparła Zarząd w wyborze tego członka.  
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Nawiązując do dymisji pani wicedyrektor szpitala pan Starosta powiedział, że pani 
wicedyrektor nie wytrzymała atmosfery związanej z funkcją dyrektora. Zrezygnowała 
z powodu kierowanych w stronę kadry zarządzającej nacisków i presji kolegów lekarzy, którzy 
mają zastrzeżenia, co do kwestii płacowej. Pani dyrektor złożyła wypowiedzenie mówiąc, że 
woli zająć się leczeniem ludzi, a nie prowadzeniem negocjacji z lekarzami w zakresie płac. 
Wśród załogi lekarzy nie było chętnych, by pełnić tą funkcję, w związku z tym należało 
rozpisać konkurs.  

Pan Marin Piwcewicz powiedział, że w swoich pytaniach właśnie chodziło o taką 
odpowiedź, jaką udzielił pan Starosta.   

 
Ponieważ więcej głosów w dyskusji nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego projektu 
uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela podmiotu tworzącego do składu Komisji 
konkursowej powołanej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Zastępcy Dyrektora 
Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech 
Nitkowski, Marian Piwcewicz, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, 
Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
Iwona Plaskota 
NIEOBECNI (1) 
Waldemar Jodko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Spraw Społecznych został 
przyjęty. 

 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 

w sprawie wskazania przedstawiciela podmiotu tworzącego do składu Komisji konkursowej 
powołanej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Zastępcy Dyrektora Szpitala 
Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
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Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Lech 
Nitkowski, Marian Piwcewicz, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, 
Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
Iwona Plaskota 
NIEOBECNI (1) 
Waldemar Jodko 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXXIX/396/2023 w sprawie 
wskazania przedstawiciela podmiotu tworzącego do składu Komisji konkursowej 
powołanej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Zastępcy Dyrektora Szpitala 
Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

Załącznik nr 7 
 
 
5. Zamkniecie obrad Sesji. 
   

Pan Jerzy Laskowski zamknął obrady XXXIX sesji Rady Powiatu w Olsztynie w dniu 
31 stycznia 2023 r.  
 
 
 
Protokołowali: 
Bożena Ginc 
Piotr Ulatowski 
Marta Kuczyńska 
 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności. 
2. Lista pracowników Starostwa. 
3. Lista obecności gości.  
4. Porządek obrad.  
5. Uchwała Nr XXXIX/394/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Powiatu 

Olsztyńskiego na 2023 rok. 
6. Uchwała Nr XXXIX/395/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2023-2037.  
7. Uchwała Nr XXXIX/396/2023 w sprawie wskazania przedstawiciela podmiotu 

tworzącego do składu Komisji konkursowej powołanej do przeprowadzenia konkursu 
na stanowisko Zastępcy Dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza 
w Biskupcu. 

 


